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 VZW VOG – Voedselondersteuning Gent                                                                                       

Getouwstraat 11 

B–9000 GENT 

Ondernemingsnummer : BE0869.891.446 

 

Verslag van de Raad van Bestuur van woensdag 26.05.2021 

Aanvang vergadering  19u30 

Aanwezig : 

• Koen Decoodt 

• Jacques Eichperger 

• Karleen De Rycke (Kras) 

• Capucine Verstraete 

• Guy Steyaert  

• Marc Rogiers  

• Yves Tytgat 

• Steven Mestdagh  

• Pasal Eggermont 

• Geert Deruyck (Ateljee) 

• Henri de Hemptinne   

 

Verontschuldigd  

• Jean-Pierre Kickx 

• Maarten Devreese 

• Tom Wauters (Ateljee) 

• Olivier Mattheus (Ateljee) 

• Johan Witters (Kras) 

• Christian de Groote 

• Vanessa Vanhalst 

• Anne Hoorens  

 

De voorzitter opent de vergadering.  De vergadering verloopt digitaal door de huidige sanitaire 

maatregelen en het Balenmagazijn is gesloten.  
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1 Verslag vorige vergadering 

Verslag vergadering dd. 28.04.2021 : het verslag wordt goedgekeurd, mits de volgende 
aanpassing :  jaarbalans 2020 : vorig jaar 87.000 € uitgegeven en 82.000 € inkomsten, dit 
moet omgekeerd zijn. 
 

2. Nieuws binnen  

➢ ROTARY 

▪ Wijnse Feesten :   

Volgende week is er een vergadering om de Wijnse feesten af te sluiten en 

een tussenstand te maken van de verkochte wijncheques – aansluitend zal 

een bedrag van minimum 20.000 worden overgemaakt.  Dit kan 25.000 tot 

30.000 € zijn. 

▪ Verder nieuws rond district grant? Koen vraagt na bij Gent-Zuid of het geld 

reeds is gestort.   

▪ Artikel voor in Rotary-news plannen bij de opening van Parnassus kerk of 

wachten op het persmoment ? Er zal gewacht worden en afgesproken 

worden met Geert. 

▪ Vzw Trafiek zal ook verder door de Rotaryclubs betaald worden voor de actie 

rond het Fornuis – Jacques : Fornuis gaf aan dat alle betalingen waren 

gebeurd en nodigt VOG uit om met een paar mensen daar eens een bezoek 

te brengen (op het terras)  – Jacques zal een datum afspreken op een avond 

in de week 

▪ RC Gent plant een vergadering met Bea Cantillon als spreker over de 

armoede in Vlaanderen  – 14.06.2021 – Jacques stuurt een mailtje, 

inschrijven via de website 

▪ De Assistent Gouverneur nam contact op i.v.m. een mogelijk project op te 

nemen door de Gentse Clubs met de inkomsten die verzameld werden door 

de vrijwilligers van de clubs die hun vergoeding voor inzet in het 

vaccinatiecentrum hebben afgestaan.  Er  is heel wat geholpen in het 

vaccinatiecentrum en de leden stortten hun vrijwilligersvergoeding door.  Als 

dit als een apart project binnen het KBS Fonds wordt opgenomen zullen deze 

vrijwilligers een fiscaal attest krijgen.  Op 12.06 is er een vergadering met de 

inkomende voorzitters en de DAG-voorzitters en daar zal de vraag gesteld 

worden wie wil meegaan in het project ‘digitale kloof’ in Gent.  Het geld zou 

daar kunnen naartoe gaan.  Vanuit Kras wordt aangegeven dat dit dan best 

aansluit bij gelijkaardige initiatieven waar Kras al aan meewerkt.   

▪ Ander nieuws : vanuit het District is er vooral aandacht voor de 

vaccinatieproblematiek en de situatie in India (o.m. zuurstofgeneratoren) – 

de kosten voor de schenking van een zuurstofgenerator via via Ziekenhuis 

zonder grenzen wordt op 850 € geraamd.  Gent Prinsenhof heeft beslist er 2 

te schenken.  RC Gent heeft 1000€ gestort. Er wordt gevraagd dat er bij de 
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storting vanuit het District over gewaakt wordt dat deze gaan naar de 

armere doelgroepen.   

➢ VOG: Nieuws en briefwisseling / acties 

▪ Fysische donaties:  

• RCW bvba – Dennis Van Goethem – uit Brussel en St Niklaas kocht 

een overstock aan waarin een lot zat van 100 kg mandarijnen en 

courgettes. Dit aanbod werd door VOG doorgezonden naar Toontje 

die deze in de twee volgende dagen uitdeelde. 

• Loventex/Antes: meer dan 200 stuks – ongebruikt – K-Ways, vestjes, 

mantels, regenbroeken van 4 jaar tot volwassen – verdeeld onder 

helpende Hand en Werkgroep Vluchtelingen. Zeer gewaardeerde 

gift. Wordt door Carla Ronkes o.a. in 2 schooltjes Klimrek verdeeld. 

Zeer nuttig voor zomerkampen. 

▪ Financiële giften: Stand KBS-Fonds giften van 2021 = 19.395€ - 51 schenkers 

waaronder twee bedrijven.  Guy heeft contacten met VDK waar ook 

mogelijkheden zouden zijn voor ondersteuning.  De brief naar bedrijven en 

mecenassen is gepland.  

▪ Herlancering van Maaltijdbonnen (Geert)  : de folder is aangepast, de 

adressen van de sociale restaurants die er zijn bijgekomen zijn er aan 

toegevoegd.  De folder  wordt digitaal en per post verstuurd naar de lijst van 

mensen en organisaties (OCMW ; Krasdiensten, Wijkgezondheidscentrum) 

om dit te promoten.  De nieuwe maaltijdbonnen zijn ook klaar.  Bij het 

OCMW kan men met maaltijdbonnen terecht voor meeneemmaaltijden.  Het 

Balenmagazijn opende van zodra het terras open kon, men behelpt zich met 

parasols.  Er komt nog een duurzame overkapping.    

Communicatie naar de pers : er is in Gent een netwerk van erkende sociaal 

restaurants en er is afgesproken dat er een gezamenlijk persbericht wordt 

verstuurd op het ogenblik dat de restaurants weer open zijn. Vanuit VOG zal 

de structurele steun worden vermeld die verleend werd i.v.m. de 

maaltijdbonnen, maar ook de steun vanuit VOG en vanuit ROTARY voor de 

herinrichting van de keuken van Parnassus.  Het is beter deze communicatie 

niet te laten samenvallen met de  heropening van de horeca, want dan zal er 

wellicht weinig aandacht voor zijn.  Als de communicatie een tweetal weken 

na de heropening van de horeca gebeurt dan zijn er ook al klanten bij 

Parnassus, wat beelden oplevert die door de berichtgeving in de pers kunnen 

opgepikt worden. De folder zal wel al eerder worden rondgestuurd naar de 

doelgroep. Ook Kras kan zich hier in vinden.  Ateljee zorgt voor het bericht, 

maar het is best dat er ook iemand van Kras en VOG aanwezig zijn.  De 

datum wordt nog afgesproken.  Het is de bedoeling dit open te trekken naar 

structurele hulpverlening met maaltijdvouchers.   

Voor de bestelling van de  maaltijdbons blijven de contactgegevens 

(mailadres : vog@ateljeevzw.be) dezelfde – er kunnen nu al bonnen worden 

aangevraagd bij Kras.  

mailto:vog@ateljeevzw.be
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Financiering maaltijdbonnen (vraag Guy) : enkel de bonnen die effectief 

gebruikt worden, worden betaald door VOG.  Daar gaat wel wat tijd over en 

de eerste factuur zou dus pas tegen oktober kunnen komen.  Voor dit jaar 

zou maximum 5.000 € al moeten volstaan. Quid  financiering voor volgend 

jaar?  Geert wijst erop dat het de bedoeling  is dat de bestede bonnen bij 

Ateljee (Geert) terechtkomen zodat er zicht op is als bvb. een dienst veel 

bonnen op vraagt en om te zien hoeveel ervan terugkomen als gebruikt.  Er 

wordt per kwartaal gefactureerd.    

Het OCMW is akkoord dat oude maaltijdbonnen nog gebruikt worden voor 

afhaalmaaltijden bij hen, maar het is niet zeker dat we daar als VOG nog veel 

zullen van zien.   

Ook een bon die vervallen is, wordt nog aangenomen omdat het a priori de 

bedoeling is de mensen te helpen.  Henri wijst erop dat indien er toch 

uitzonderlijk veel bonnen worden uitgegeven, er kan bespaard worden op de 

eindejaarsmaaltijden.  De bonnen zijn er om gebruikt te worden en op dat 

vlak is er vertrouwen in de hulpverlener bij de correcte invulling van de 

dubbele doelstelling :  tijdelijk een acute nood lenigen ofwel om drempel te 

verlagen om de stap te zetten naar een sociaal restaurant.  Het gaat dus om 

specifieke situaties.  Ateljee gebruikt de maaltijdbonnen ook voor mensen 

die aankloppen bij hen die een Uitpas moeten gaan halen om hen een 

overbrugging te bieden in afwachting.  De mensen worden dan wel 

gestimuleerd voor het sociaal tarief.  Er wordt gericht gepromoot.  In het 

project ‘Materiële steun’ is er ook een module over ‘doorverwijzen’ : wie 

steun je waar, hoe en voor wat door?. Er wordt een digitaal systeem 

ontworpen zodat men via een scan kan registreren, wat ook het voordeel 

biedt dat er overleg is over de materiële ondersteuning.  Daar zou ook nog 

eens de info over de maaltijdbonnen in opgenomen worden.  In de 

kringwinkels worden kortingen gegeven en materiële hulp aan mensen die 

via doorverwijzing vanuit CAW en OCMW naar Ateljee komen en Ateljee 

financiert dit.  De maaltijdbonnen spelen in op diegenen die geen recht 

hebben op het verhoogd leefloon (criterium voor Uitpas), maar die de 

maaltijden wel nodig hebben.   

▪ Folder VOG – drukwerk : Guy bekijkt met Christian wanneer er een 

vergadering kan worden georganiseerd worden: zal gebeuren op 12 juni 

samen met Koen en Jacques 

▪ De organisatie “Enchanté”, die ook gesteund wordt door VOG, won de 

Ultima Prijs van de Vlaamse Gemeenschap (Vlaamse cultuurprijs voor 

sociaal-cultureel volwassenenwerk). Ook Rotaract Prinsenhof ondersteunt 

Enchanté.  RC Gent neemt al enkele jaren de drukkosten van hun plannetjes 

op zich.  

▪ KBS lanceert een nieuw steunproject voor organisatie van 

voedselhulpondersteuning. Het gaat om een eenmalige steun van max 

7.500€ met wel strikt omschreven voorwaarden.  Guy en Koen zullen nagaan 

of VOG er recht op heeft.  Kras zal een aanvraag indienen en gaat na bij de 
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Krasdiensten wat precies nodig is.  De  voorwaarden zijn op maat geschreven 

van de Krasdiensten. 

▪ De organisatie Funds For Good, werkzaam in Brussel, zou haar activiteiten 

uitbreiden tot Gent en via VOG werden daarvoor de contactgegevens van de 

Tinten en de Fontein doorgegeven.  Maar de organisatie liet weten dat het 

Gentse project voorlopig wordt uitgesteld. 

▪ Mobiliteit: de camionette CIAC is inmiddels in gebruik bij KRAS 

▪ VOG en ‘Goede Doelen’ - warmste week voor 2021: er is nog  geen 

duidelijkheid over welke formule gekozen wordt.    Steven ziet na tegen de 

volgende vergadering. 

▪ VOG gegevens werden gecorrigeerd op de website www.desocialekaart.be 

▪ Drie studenten van de Hogeschool maken een paper over de invloed van 

Corona op de armoede. Hun vragenlijst werd beantwoord met vraag naar 

kopie van de paper bij afwerking. 

▪ Rotaryleden wezen VOG op de krantenartikelen rond LET SAVE FOOD en hun 

werking in Gent. Het zou goed zijn een oplijsting te maken van alle 

voedselondersteuning die in de stad nodig is  i.k.v onze werking. Ook een 

gesprek met schepen Coddens om de werking en rol van VOG voor te stellen 

en vragen over te maken, alsook een werkbezoek aan Foodsavers lijken 

nuttig. 

▪ Stockageruimte (Pascal) : de informatie van Karleen werd doorgestuurd aan 

een tweetal mensen die in een ‘kleinere omgeving’ zitten, maar voorlopig is 

er nog geen positieve reactie omdat quasi alle magazijnen vol zitten.  Er 

wordt gesuggereerd om ook uit te kijken naar overheidsgebouwen, zoals bij 

de provincie, waar een aantal zaken worden afgebouwd.  Kras voert overleg 

met de stad Gent en er zou voor Tinten en Sivi nog wat uitstel zijn.  Ook de 

Ugent is een mogelijkheid via Pascal/Marc en Alain die er facility manager is.  

De Ugent is partner in het innovatieproject.  Kras is ook in  bespreking met 

de Voedselbank.   

➢ KRAS 

▪ Vergadering rond voedselondersteuning : Jacques, Guy en Koen aanwezig. 

• Geraarke zou werken aan dak opstarten 

• Stad is ook op zoek naar opslagruimte 

• Krasdiensten kopen nog heel wat voeding zelf aan (o.a. dure olijfolie) 

• Hebben nu wel pampervoorraad maar regelmatig tekort aan 

hygiënische producten 

▪ Jaarverslag gekregen van De Tinten en van Toontje en bedanking van De 

Tinten. Ook van de Sociale Dienst van de stad ontvingen we een overzicht 

van de jaarwerking. 

http://www.desocialekaart.be/
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▪ Innovatiefonds – stand van zaken :  Hoe voedselondersteuning gebruiken om 

mensen op weg te zetten naar hun sociale rechten en duurzame 

ondersteuning – er zijn afspraken over permanentie door advocaten in een 

3-tal krasdiensten waar mensen juridisch advies kunnen krijgen.  Yves deelt 

mee dat er daarover op 27 mei  een vergadering is.  

▪ Stad Gent lanceert tweejaarlijks een innovatiefonds – in 2020 zijn er bij een 

eerste 10 projecten geselecteerd van de 64 aanvragen, waaronder het KRAS 

innovatieproject. De stad start opnieuw de voorbereiding van een volgend 

innovatiefonds 2022 met een gezamenlijk forum op 27 mei.  

▪ De auto die via Ciac wordt gehuurd was zichtbaar op de Wijnse Feesten;  er 

zijn opties, diensten die eventueel voor een co-voyeur kunnen zorgen voor 

de auto – maar dit ligt nog niet vast. 

▪ Afspraken over voedselondersteuning door Krasdiensten in de 

vakantieperiode – er zijn maar 1 of 2 weken weinig krasdiensten open, maar 

bij acute vragen kan daar wel snel worden op geantwoord.  

▪ Permanentie tijdens gewone weken : er wordt nog eens opgenomen met het 

Traject Materiële hulp hoe we daarmee omgaan.  

▪  Er is een fotowedstrijd van Shoppingcentrum Zuid tvv van Kras.  Na de 

zomer is er een fototentoonstelling waar deze foto’s dan worden verkocht. 

▪ Werkgroep ‘Vluchtelingen’ : acuut tekort aan kledij voor de zomer, ook voor 

kampen – vooral ondergoed/zwemkledij  voor leeftijdsgroep ‘lagere school’.  

Eventueel eens navragen bij Primark en Hema (Guy/Karleen) 

▪ Partneroverleg 24.06 – uitnodiging volgt – kostenanalyse van 3 krasdiensten 

gemaakt door UGent en eerste aanbevelingen voor efficiëntie. 

➢ ATELJEE: 

▪ Het terras van Balenmagazijn is geopend. 

▪ Op 25 mei is er een nieuwe website van start gegaan van de sociaal 

restaurants (www.het-restaurant.be)– VOG wordt ook vermeld, maar dit  

wordt nog aangevuld met een verwijzing naar VOG.  Op de website staan 

getuigenissen van de medewerkers.   

▪ Actie rond opening van Parnassus restaurant en steun van VOG en Rotary 

(Geert) : zie onder punt 2 - maaltijdbonnen 

▪ Stand Opening De Punt – Gentbrugge: geen verder nieuws  

▪ Idee van mobiel vaccinatiepunt : Geen verder nieuws over vanuit stad Gent. 

4. Financiën 

o Administratieve formaliteiten :  

▪ de Bank vraagt gegevens op van alle bestuurders voor de dringende 

aanpassing van het UBO-register. Het betreft de volgende gegevens :  

Rijksregisternummer en een kopie van de ID-card (recto-verso) van alle 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fcdn.flxml.eu%2Flt-2174056116-7b2a591255d90b5964c8e3e88b4b3db003436b72cb702916&data=04%7C01%7C%7C726ae7c9474e40bd9b8808d91c2f1e19%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637571810953064708%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=UeZTz7DoYhwzDTiphAAi8XkyG%2BK9tn59F2FyIWABmuo%3D&reserved=0
http://www.het-restaurant.be)/
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bestuurders.  De penningmeester kreeg hiervan een bericht van VDK met de 

vraag om dit uiterlijk tegen  30.06 à jour te zetten.  De bestuurders worden 

gevraagd een ‘uitgelezen kopie’ van de identiteitskaart te bezorgen per mail 

aan de penningmeester.  Quid huidige bestuurders of nieuwe bestuurders, 

en dus wachten op de Algemene Vergadering van 28.06?   

▪ Ook de lijst in de publicatie van het Belgisch Staatsblad moet à jour worden 

gebracht.   

▪ Koen geeft aan Marc voor het verslag door van wie hij nog de gegevens niet 

heeft en zal, waar nodig, ook nog een SMS sturen. 

▪ Tegen 2024 moeten de Statuten van de vzw aangepast worden aan de 

nieuwe wetgeving – dit zal gebeuren door Yves en Maarten, juristen-

bestuurders.   

o Stand Rekeningen:  

▪ Bankrekening/giro: 24.563 € – 170 € voor postzegels e.a. voor Koen 

▪ Spaarrekening: 40.329 €  

▪ KBS Fonds vrienden van – totale netto-reserve via KBS: 27.087,-€.  Dit bedrag 

is nog niet opgenomen. 

▪ Betalingen  : alles is betaald m.u.v. kosten voor De Punt (wachten op de 

factuur) en de nieuwe aanvragen. 

▪ Wijnse feesten : het zou goed zijn om een voorschot van Wijnse feesten te 

kunnen krijgen – het voorstel is om centen beloofd voor De Punt op basis 

van een project bij KBS aan te vragen.   Het project wordt uitgeschreven door 

de mensen die het aanvragen en dan moet alles gegroepeerd worden – VOG 

kan het geld dan voorschieten aan Punt. Eind dit jaar kan er dan een tweede 

project aangevraagd worden voor eindejaarsmaaltijden.  Olivier maakt een 

samenvatting van wat hij aan VOG zal vragen als ondersteuning. Dit kan de 

basis zijn voor de omschrijving van voormeld project.  

o LIDGELDEN: 

▪ Lidgelden: de penningmeester ontving 580 euro lidgelden, dus 58 personen 

die kunnen uitgenodigd worden als lid op de jaarlijkse Algemene Vergadering 

van de vzw.  Henri bezorgde het overzicht van de leden aan Koen en Marc.  

Voor Kras wordt opgelijst door Johan wie moet uitgenodigd worden voor de 

Algemene Vergadering en bezorgt dit aan Koen en Marc – in principe 

minimum 1 per Krasdienst en het betreft de Krasdiensten die gesteund 

worden door VOG voor voedselondersteuning.  Quid koppeling namen aan 

mailadres voor uitnodiging?  Kras gaat na wie kan uitgenodigd worden, met 

uiteraard de Krasdiensten die gesteund worden voor de 

voedselondersteuning.  Tijdens de vergadering hernieuwen nog 2 leden hun 

lidmaatschap zodat het totaal aantal leden 60 bedraagt. 
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5. Steunaanvragen 

o KRAS vzw:   

▪ vooraf doorgezonden vragen voor een totaal van 4.303,98€ - het gaat om 

kosten gemaakt in de maanden maart en april 2021 betreffende : 

• vervoer 1647,55€ (via twee firma’s De Swaef en Schollaert) 

• babyvoeding 541,89€ 

• aankoop melk 237,6€  (*) 

• keukenmateriaal en materiaal 1876,94€.    

(*) Capucine heeft nog eens gemaild naar contacten bij het OCMW, maar 

geen verder nieuws.  

▪ Karleen bezorgt een rekeningnummer aan Henri om vanuit VOG via een 

domiciliëring de huurwagen van CIAC te kunnen betalen. 

De aanvragen worden goedgekeurd.  Geert bezorgt nog een rekening van 400 € voor 

de aankopen (Olivier) 

o Ateljee vzw: geen extra-aanvragen 

In de toekomst volgt er mogelijk een actie rond maaltijden voor Klimrek, schooltje 

waar nu al soep wordt voor gemaakt.  

o Andere: / 

6. Jaarlijkse Algemene Vergadering : maandag 28.06  

o Wordt een fysische vergadering ‘coronaproof’ in het Balenmagaijn 

o Uitnodiging van de leden door Secretaris  – ledenlijst vanuit KRASdiensten? Zie boven 

o Voorbereiding PP presentatie gebeurt door de voorzitter 

o Vraag over verderzetting van mandaten aan iedereen – dus ook vanuit de clubs ? 

Graag snelle reactie en/of nieuwe namen naar Koen toe.   

 

7. Varia en rondvraag:  

o Jacques : op 7 juni wordt bekendgemaakt aan wie de Rosa dit jaar wordt gegeven – 

het gaat om twee proffen van de faculteit bioingenieurs en betreft voedselveiligheid 

– dit kan interessant zijn voor Kras en Ateljee.  De uitnodiging volgt.  De plechtige 

uitreiking is voor volgend jaar. 

o Yves : eind dit jaar nog eens door Koen en Jacques laten uitleggen aan Gent-Maritiem 

wat VOG is en doet – Pascal bevestigt dat ondanks het feit dat er ieder jaar iemand 

langkomt van VOG en VOG ook aan bod komt in de Assembly, er toch nog leden zijn 

die niet op de hoogte zijn van de VOG-werking.  Kras geeft aan ook bereid te zijn om 

waar het nuttig is langs te gaan in een club met getuigenissen. Idem voor Ateljee.  

Johan Witters was eerder in de commissie DAG bij Gent-Prinsenhof. 
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o De naambekendheid lijkt te zijn verbeterd dankzij het project, via Jacques, van 

enkele studenten mbt zichtbaarheid. De groepspagina voedselondersteuning Gent is 

een aanrader. 

o Karleen : de Krasdiensten moeten nog veel financieel ondersteunen voor 

voedselondersteuning en uit analyse blijkt dat VOG daar een groot aandeel in heeft 

en dus wel degelijk het verschil maakt in de voedselondersteuning.  Stad Gent keek 

na of ze niet meer zelf kunnen doen, maar merkten op hoeveel geld de Krasdiensten 

daar in steken en zagen dat ze dat zelf niet zouden kunnen genereren (dankzij VOG 

dus). 

8. Data volgende vergaderingen: 

o Geen vergadering in juli, wel op maandag 30.08 en als er tussendoor nog zaken zijn 

zal dat per mail worden afgesproken worden. 

 

Verslaggever : Marc Rogiers 

 

 


